

PHASE 2

CONDITIONS FOR VISITATIONS

19 JUNE 2020

Although visitations may resume with effect from Friday 19 June 2020, all measures must be observed to ensure the safety and well-being of the Home's occupants, particularly that of residents.

- All visitations are by appointment;
- only visitors with appointments may visit the resident;
- each resident is allowed only 1 visitor at any one time;
- each visit is limited to 30 minutes;
- all visitors shall be screened for travel, health and contact history and check-in and check-out with Safe Entry;
- visitors must don masks at all times and practise hand hygiene before and after each visit; and
- visitors are required to maintain safe distance and are not permitted to move around the ward

Visitors with no appointments or who do not meet screening requirements will not be allowed entry.

Visitors who do not observe the safety measures in the ward will be asked to leave immediately.

For more information about the outbreak, please visit MOH website at: www.moh.gov.sg.

We seek your co-operation and understanding in protecting our residents.

Singapore Christian Home

解封第二阶段 - 探访规则

虽然本院从 6 月 19 日将容许探访, 但为保障本院员工和院友的安全和健康, 请继续遵守一切安全措施:

- 所有探访必须预约
- 只有有预约者才可以探访
- 每位院友同时只可以有一位亲友探访
- 每次探访时间限于 30 分钟
- 所有访客必须接受体温检查及填写申报表, 以及用 Safe Entry 二维码在进出时登记
- 访客必须全时间戴上口罩, 在探病前和探病后洗手
- 访客须保持社交安全距离, 不可随意在病房里走动

访客未有预约或未有配合检查和申报规定, 将不能探访。未遵守安全距离的访客将被请离开。

若想知道更多有关疫情的最新的情况, 请浏览新加坡卫生部网站 www.moh.gov.sg.

感谢您的谅解和合作。

新加坡基督徒爱老院
2020 年 6 月 19 日